
 
 

  

 
Zpráva z akce „3. kolo příjmu žádostí intervencí rozvoje venkova ze 

Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 2023–2027“ 
 

Termín: 14. března 2024 
Místo konání: budova Ministerstva zemědělství, České Budějovice 

 
 
Druhý březnový čtvrtek roku 2024 uspořádala Celostátní síť pro venkov ve spolupráci 
s Okresní agrární komorou České Budějovice seminář s názvem „3. kolo příjmu žádostí 
intervencí rozvoje venkova ze Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 
2023–2027“. Byl určen zemědělcům i lesníkům, kteří mají v plánu zažádat o veřejnou podporu 
v rámci nabízených opatření. 
 
Na úvod všechny přivítala a seminář zahájila Ing Zuzana Skořepová, Okresní agrární komora 
České Budějovice. Poté vystoupila Ing. Drahoslava Brabcová, ředitelka Regionálního odboru 
České Budějovice Státní zemědělský intervenční fond. Úvodního slova se také ujala krajská 
koordinátorka Celostátní sítě pro venkov Ing. Kamila Havel Kupcová, která mj. požádala 
účastníky o vyplnění dotazníku pro hodnocení semináře a zmínila nadcházející akce. 
 
Problematiku podávání žádostí v rámci 3. kola intervencí rozvoje venkova Strategického plánu 
Společné zemědělské politiky na období 2023-2027 prezentoval lektor Ing. Michal Weber, 
Agroteam CZ s.r.o./OK Group a.s. V hlavní části prezentace se zaměřil primárně na sektor 
zemědělství. Účastníci, kteří měli zájem o detailní podrobnosti týkající se lesnických intervencí, 
se po zahájení semináře oddělili a přemístili do jiné přednáškové místnosti, kde tuto 
problematiku prezentoval a dotazy zodpovídal Ing. Zdeněk Kučera Ph.D.. Seminář si kladl za 
cíl přispět k lepší informovanosti o dotacích, které jsou v nejbližším kole příjmu žádostí 
k dispozici, a také k lepší orientaci žadatelů při zpracovávání žádosti o čerpání finančních 
prostředků. Přednášející se věnovali titulům nejen z pohledů pravidel a teorie, ale zvolili 
osobitější přístup. Kladli důraz na změny a novinky oproti minulému roku a na zkušenosti 
z 1. a 2. kola příjmů žádostí o dotace. Mimo prezentování základních informací, přednášející 
a přítomní zástupci Státního zemědělského intervenčního fondu též odpovídali na dotazy 
potenciálních žadatelů. 
 
Byla to velmi intenzivní informační akce a cenný zdroj podnětných dotazů k dané problematice. 
Padla například otázka, kam pro potřeby žádosti o dotaci spadají čerpadla, míchadla či vaky 
na kejdu. Také se rozvedla živá diskuse o tom, z jakého důvodu byla v žádostech zrušena 
kategorie „náhradníci“ a jaká jsou pozitiva a negativa tohoto rozhodnutí. 



 
 

  

Událost nebyla pouze seminářem, ale také příjemnou příjemným setkáním účastníků ze 
zemědělského sektoru. Účastníci rovněž uvítali občerstvení a možnost si tyto informace 
vyslechnout naživo a bezplatně. Seminář ukončila Ing. Kamila Havel Kupcová a poděkovala 
účastníkům i přednášejícím za účast a aktivní přístup. 
 
Zapsala dne 14. 3. 2024 
Adéla Šiplová, stážistka Okresní agrární komory České Budějovice 


